

Technical Specifications for Semi-Trailer Silo 2&3&4 Axles

Body:	Shell is made from steel plates in shape of conical hoppers supplied with 2&3&4 discharged manholes, Walkway, Ladder, Side support hoses and discharge pipes.	مصنع من الصلب / على هيئة اقمام مخروطيه / مزودة بعدد 2&3&4 فتحة تفريغ و مشايه و سلم و حوامل الخراطيم و مواسير تفريغ.	الخزان:
Compressor:	Supplied with compressor & engine unit.	مزود بوحدة ضاغط ومحرك	الضاغط:
King Pin:	With King Pin 2” or 3.5” depends on the Truck fifth wheel size.	ذات بنز جر 2 أو 3.5 حسب نوع راس الجرار	بنز الجر:
Brakes:	Two lines air brake system works with Servo or ABS or EBS system with the truck brakes.	هوائيه اتوماتيكيه في خطين تعمل بنظام السيرفو أو ABS أو EBS مع راس الجرار	الفرامل:
Landing Gears:	Two landing gears.	عدد (2) ارجل تحميل	أرجل التحميل:
Electric Circuits:	Full 24 volts circuit with stop lights, signal light and reflectors necessary for traffic Laws.	دائرة 24 فولت كاملة الفوانيس والعواكس اللازمة طبقا لقوانين المرور	الدائرة : الكهربائية
Paintings:	Exterior surface treatment by shot blasting, painting by high solid primer directly on the surface, painting inside special paint booth with the cargo cabin color or the color chosen by the customer.	يمر المنتج بمراحل دهان داخل أفران خاصة بعد عمل (shot blasting) بواسطة ذرات من الصلب ثم يدهن بمواد مانعة للصدأ ثم يتم الدهان داخل الأفران باللون المحدد حسب رغبة العميل.	الدهان: